

English version.

TVC NETWORKS
INFORMATIVE SYSTEM

The image of the Mexican President has been affected once again. The massive kidnapping of students in Ayotzinapa.

1:14 p.m. CST
Dec. 29, 2014.

By: Katharine De Senne

MEXICO CITY, DF.- The year 2014 was one of the most confusing for politics in Mexico. With the conviction of El Chapo Guzmán, one of the most sought-after drug traffickers in Mexico, President Peña Nieto finally managed to receive the respect of Mexicans and international governments, teaching credibility and work during his mandate; On the other hand, the disappearance of the 43 students from Ayotzinapa caused to Peña Nieto's mandate to fall to the annoyance of millions of Mexicans as initially. Consequently, a large part of Mexican citizens are asking for his resignation.

In an interview for Televisa, Peña Nieto affirmed that the disappearance of the students of the Raúl Isidro Burgos Rural Normal School in Ayotzinapa, Guerrero, on Sep. 26, 2014, in the municipality of Iguala, is one of the events that will mark his administration, and concluded his interview corroborating that investigations continue.

Last weekend, thousands of Mexicans took to the streets to protest against the government of Peña Nieto.

Spanish Version

TVC NETWORKS
SISTEMA INFORMATIVO

**La imagen del Presidente Mexicano se ve afectada una vez más.
El secuestro masivo de estudiantes en Ayotzinapa.**

13:14. Lunes. 29 de Diciembre, 2014

Por: Katharine De Senne

CIUDAD DE MÉXICO, DF.- El año de 2014 fue uno de los más confusos para la política en México. Con la condena de 'El Chapo Guzmán', uno de los más procurados narcotraficantes en

México, el presidente Peña Nieto, logró finalmente recibir el respeto de los mexicanos y gobiernos internacionales, enseñando credibilidad y trabajo durante su mandato; Por otro lado la desaparición de los 43 normalistas de Ayotzinapa ha ocasionado que su mandato caiga al disgusto de millones de mexicanos como inicialmente, y ahora gran parte de los ciudadanos mexicanos piden su renuncia.

En una entrevista para la cadena Televisa, Peña Nieto afirmó que la desaparición de los estudiantes de la Escuela Normal Rural Raúl Isidro Burgos de Ayotzinapa, Guerrero, el 26 de septiembre de 2014 en el municipio de Iguala, es uno de los eventos que marcará su administración, y concluyó su entrevista corroborando que siguen investigaciones. Miles de mexicanos se lanzaron a las calles para protestar contra el gobierno de Enrique Peña Nieto.